
PROTOKÓŁ NR 4/15
ze wspólnego posiedzenia Komisji

Rady Gminy Mielnik
w dniu 11 marca 2015r.

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski – Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz – Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki – Sekretarz Gminy
4. Pani Irena Wysocka – Kierownik Gminnej Biblioteki
5. Pani Natalia Borowska – Jurczykowska –  Lekarz medycyny rodzinnej
6. Pani Halina Mirowska – Kierownik GOPS
7. Pan Michał Baranowski – Dyrektor GOKSiR

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz  –  Przewodniczący  Rady
Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

1. Opiniowanie projektów uchwał na V sesję Rady Gminy Mielnik.
2. Opiniowanie planów pracy samorządowych instytucji kultury na 2015 rok.
3. Sprawozdanie z realizacji zadań samorządowych instytucji kultury za rok 2014r.
4. Ocena  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej,  wykorzystanie  dotacji  z

budżetu gminy.
5. Informacje kierowników jednostek organizacyjnych gminy: GOKSiR; GBP; ZGK; ZS

w zakresie zawieranych umów cywilnoprawnych w latach 2011 – 2014.
6. Informacja Wójta na temat Strategii rozwoju Gminy Mielnik na lata 2012 – 2032.
7. Informacja Wójta z realizacji inwestycji za 2014 rok.
8. Informacja Wójta z wykorzystania funduszy sołeckich za 2014 rok.
9. Informacja Wójta z realizacji opracowania planu zagospodarowania przestrzennego

Gminy Mielnik.
10. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2014 rok.
11. Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i

Ochrona Ofiar Przemocy Rodziny na lata 2012 – 2020.
12. Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Wspierania  Rodziny  w  Gminie

Mielnik na lata 2012 – 2014 za rok 2014.
13. Raport z realizacji zadań określonych w Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania

Problemów Społecznych na terenie gminy Mielnik za 2014 rok.

Pan Przewodniczący Rady Gminy do porządku obrad dodał punkt 14 o następującej treści:
Sprawozdanie  z  realizacji  programu  współpracy  Gminy  Mielnik  z  organizacjami
pozarządowymi za 2014r.
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Do punktu 1.

Pan  Sekretarz  Gminy  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniego
programu  polityki  zdrowotnej  na  lata  2015  –  2020  pn.  „Program  profilaktyki  zakażeń
wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w gminie Mielnik na lata 2015 – 2020”.

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu polityki zdrowotnej na lata 2015
– 2020 pn. „Program profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w gminie
Mielnik na lata 2015 – 2020”.

(w zał. na str............prot.)

Pan  Sekretarz  Gminy  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniego
programu polityki zdrowotnej na lata 2015 – 2020 pn. „Program profilaktycznych szczepień
przeciwko pneumokokom dzieci  zamieszkałych  na terenie  gminy Mielnik  na  lata  2015 –
2020”.

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu polityki zdrowotnej na lata 2015
–  2020  pn.  „Program  profilaktycznych  szczepień  przeciwko  pneumokokom  dzieci
zamieszkałych na terenie gminy Mielnik na lata 2015 – 2020”.

(w zał. na str............prot.)

Pan Sekretarz Gminy  przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki
zdrowotnej na rok 2015 pn. „Program szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po
65 roku życia w gminie Mielnik”. 

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2015 pn. „Program
szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 65 roku życia w gminie Mielnik”. 

(w zał. na str............prot.)

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na
rok 2015.

Pan Wójt Gminy dodał, iż do końca 2014r. obowiązywały tzw. „stare programy” na bazie
tego była zawarta umowa z Panią Doktor. Z dniem 1 stycznia 2015r. przestał funkcjonować
ten  plan  działania.  W  związku  z  tym  podjęto  kroki  polegające  na  rozmowie  z  Panem
Dyrektorem ZOZ –  u, aby w jakikolwiek sposób można było powrócić do pensji jaką Pani
Doktor otrzymywała. Po bardzo długich i trudnych rozmowach udało się wypracować takie
stanowisko,  gdzie  środki  przeznaczone na umowy zlecenia połączone z  innymi środkami,
dały łączną kwotę w postaci 100 tys. zł.  Pan Wójt Gminy wraz Dyrektorem ZOZ – u doszli
do wniosku, iż bardziej wskazane byłoby przeznaczyć te środki na oddział wewnętrzny, gdzie
potencjalnie każdy z mieszkańców mógłby skorzystać, w szczególności osoby w wieku 50+ a
część pieniędzy przeznaczyć na remont, aby powrócić do poziomu, który obecnie obowiązuje.
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Pani  Natalia  Borowska  –  Jurczykowska wnioskowała  o  koniecznym  nawiązaniu
współpracy z  innym ZOZ  –  em w zakresie  zastępstw.  Ponieważ bywają  nagłe  sytuacje  i
pacjenci  chorują  –  taka  pomoc  jest  niezbędna  do  funkcjonowania  Ośrodka  Zdrowia.
Najlepszym wyjściem byłoby, ponieważ nie wszyscy lekarze chcą – nawiązać współpracę np.
z NZOZ – em w Nurcu, gdzie wykonuje swój zawód dwoje lekarzy. Ponieważ do  końca tego
roku Ośrodek podlega pod ZOZ, decyzje podejmuje Dyrektor. Pani Doktor chciałaby, mimo
iż  jej  umowa  wygasła,  po  podpisaniu  nowej  pracować  do  końca  tego  roku  na
dotychczasowych zasadach pod czołówką ZOZ-u a później się usamodzielnić i pracować w
tym samym budynku.

Pan Wójt Gminy powiedział, iż ich myśli zbiegają się i zmierzają w tym samym kierunku.
Odnośnie Nurca to jeśli Pani uważa, że jest  to najlepsze rozwiązanie...

Pani  Natalia  Borowska  –  Jurczykowska  dokończyła,  że  jest  to  jedyny zainteresowany.
Proszę Wysokiej Rady nie ma chętnych, mimo oferowanych dużych pieniędzy nikt nie chce
dojeżdżać.

Pani Olga Pogrebniak zasugerowała Doktora Biesiadowskiego.

Pan  Wójt  Gminy  podał  również  nazwiska  takie  jak:  Doktor  Kluska,  Doktor  Wrona  i
zdeklarował się  z nimi porozmawiać. 

Pan  Mateusz  Bukrewicz zapytał,  czy  od  nowego  roku  przechodzimy  na  tzw.  „własny
garnuszek”.

Pan  Wójt  Gminy  odpowiedział,  że  on  wraz  z  Wysoką  Radą  jest  skłonny do  tego,  aby
naprawdę po kosztach potraktować Gminny Ośrodek Zdrowia jeśli chodzi o ogrzewanie, w
drobnych awariach może pomóc pracownik Gminy a jeśli Rada uchwali rozsądny podatek
można zdecydowanie obniżyć koszty. Pan Wójt zasugerował również kupno EKG.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015.

(w zał. na str............prot.)

Pan Krzysztof Nikitorowicz  zapytał, kto będzie sprawował nadzór inwestorski w ramach
realizowanego zadania pn. „Słoneczne dachy Mielnika”.

Pan Wójt Gminy odpowiedział, iż nadzór ten będzie sprawował Pan Dariusz Romaniuk. 

Pan Paweł Grzegorz Pura zapytał kiedy zostaną zamontowane panele słoneczne.

Pan Wójt Gminy odpowiedział, że do końca kwietnia tego roku mają zainstalować wszystkie
kolektory. W przypadku nie dotrzymania terminu w umowie są przewidziane kary pieniężne.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalania i wysokości diet oraz
zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym gminy Mielnik.
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Pan Lucjan Kożuchowski wnioskował, aby zryczałtowana miesięczna dieta radnego była
ustalona procentowo. 

Komisje Rady po długiej debacie i doprecyzowaniu stawki poddały pod głosowanie
zmianę w projekcie uchwały:

• dla  Przewodniczącego  Rady Gminy zryczałtowaną  miesięczną  dietę  w  wysokości
64% podstawy, o której mowa w §2 ust. 1 wypłacana z dołu w czasie dokonywania
wypłat i wynagrodzeń pracowniczych bez względu na ilość posiedzeń rady, dyżurów
i innych wykonywanych czynności;

• dla  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy,  Przewodniczącym  stały  komisji  rady
dzienną dietę w wysokości 24% podstawy, o której mowa w §2 ust. 1. ;

• dla Wiceprzewodniczącego komisji Rady oraz pozostałym radnym dzienną dietę w
wysokości 20% podstawy, o której mowa w §2 ust. 1.

Komisje Rady, przy obecności 14 radnych, zmiany w projekcie uchwały w sprawie
ustalania  i  wysokości  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży przysługujących  radnym gminy
Mielnik zaopiniowały następująco: 

12 radnych było za,
2 radnych wstrzymało się od głosu.

 (w zał. na str............prot.)

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad
przyznawania diet sołtysom. 

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  14 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania diet sołtysom. 

 (w zał. na str............prot.)

Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  przedstawiła projekt uchwały w
sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały  w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w
Mielniku.

 (w zał. na str............prot.)

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mielnik
do realizacji projektu pn. „Trasy Rowerowe EuroVelo”.

Pan Wójt Gminy dodał, iż na zebraniu wiejskim w Niemirowie zapytał mieszkańców czy są
chętni,  aby przystąpić  do projektu.  Pan Wójt  wybiera  się  do  Lublina  w celu  odnowienia
współpracy z organizacją pn. „Szlak Jagielloński”, ponieważ wsparcie w/w stowarzyszenia
przy tej trasie wydaje się być konieczne. 

Pani Olga Pogrebniak zapytała czy ta trasa musi tak prowadzić?

Pan Wójt Gminy odpowiedział, że są różne rozwiązania i jest to tylko propozycja. 
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały  w sprawie przystąpienia Gminy Mielnik do realizacji projektu pn. „Trasy
Rowerowe EuroVelo”.

 (w zał. na str............prot.)

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu budowy i
finansowania przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Mielnik na lata 2015 –
2020”. 

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  budowy i  finansowania  przydomowych
oczyszczalni ścieków na terenie gminy Mielnik na lata 2015 – 2020”. 

 (w zał. na str............prot.)

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik
na rok 2015. 

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w sprawie przyjęcia  programu opieki  nad zwierzętami  bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik na rok 2015. 

(w zał. na str............prot.)

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji budżetu gminy 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do
rejestru zabytków położonych na terenie miny Mielnik nie stanowiących jej własności w 
2015r. 

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  13 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  budżetu  gminy  na  prace  konserwatorskie,
restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków
położonych na terenie miny Mielnik nie stanowiących jej własności w 2015r. 

(w zał. na str............prot.)

Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały w
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015 – 2017. 

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  14 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015 –
2017. 

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 2.

Pani Kierownik Biblioteki przedstawiła plan pracy Gminnej Biblioteki Publicznej na 2015r.
Nasza  biblioteka  znalazła  się  wśród  laureatów  projektu  "Tablety  w  Twojej  bibliotece".
Pozyskaliśmy 3 tablety firmy Apple iPad, które będą wykorzystane do pracy z młodzieżą oraz
osobami starszymi. Będą prowadzone warsztaty komputerowe dla seniorów oraz spotkanie z
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doradcą zawodowym. Pani Kierownik Biblioteki przedstawiła również problem cieknącego
dachu. Część biblioteki została wyremontowana w ramach projektu Infrastruktury Bibliotek w
2010r. Natomiast w drugiej części biblioteki przecieka dach.

Pan Kamil Adrian Zalewski zapytał,  czy jest możliwość zamówienia książki w Gminnej
Bibliotece.

Pani  Kierownik  Biblioteki  odpowiedziała,  że  tak.  W pierwszej  kolejności  przy  zakupie
książek bierzemy pod uwagę zapotrzebowanie czytelników.

Komisje Rady Gminy przyjęły do wiadomości przedstawienie planu pracy Gminnej
Biblioteki Publicznej na 2015r.

(w zał. na str............prot.) 

Pan Dyrektor Gminnego  Ośrodka Kultury  Sportu  i  Rekreacji  przedstawił  plan  pracy
GOKSiR na 2015r. Zaproponował zakup barierki, które są wymogiem do organizacji imprez
masowych. Możemy w ten sposób w ciągu jednego roku zrekompensować koszty barierek, w
zamian za ich wypożyczanie. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, jaki jest obecnie stan zatrudnienia w Gminnym Ośrodku.

Pan Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji  odpowiedział, że jest 17
pełnych etatów. Ponad 60% budżetu pochłaniają wydatki na zatrudnienie.

Pan Henryk Symonowicz zapytał gdzie będą organizowane „Dni Mielnika”.

Pan Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji 
Pierwszą rzeczą, którą się podjąłem było skierowanie pisma do Komendy Powiatowej Policji
z  prośbą  o  wydanie  opinii  na  temat  przeprowadzania  imprez  masowych  w  Amfiteatrze
Topolina. Dlatego też dopóki nie uzyskamy odpowiedzi, nie mogę udzielić odpowiedzi na to
pytanie. Na dzień dzisiejszy „Dni Mielnika” będą odbywać się na stadionie, ponieważ nie ma
przeciwwskazań prawnych. 

Pan Radny Kamil Adrian Zalewski zapytał czy na „Dniach Mielnika” będzie dmuchane
wesołe miasteczko.

Pan Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji  tak, w tym tygodniu będzie
umieszczone zapytanie ofertowe na stronie internetowej Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i
Rekreacji. Wybrana zostanie najlepsza oferta. 

Komisje Rady Gminy przyjęły do wiadomości plan pracy Gminnego Ośrodka Kultury
Sportu i Rekreacji na 2015r.
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Do punktu 3.

Pani  Kierownik  Biblioteki przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Gminnej  Biblioteki
Publicznej w Mielniku za rok 2014.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  sprawozdanie  z  działalności  Gminnej
Biblioteki Publicznej w Mielniku za rok 2014.

(w zał. na str............prot.)

Pan Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji przedstawił sprawozdanie
roczne z wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w
Mielniku za rok 2014. 

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  sprawozdanie  roczne  z  wykonania  planu
finansowego Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku za rok 2014. 

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 4.

Komisje Rady Gminy uznały temat za wyczerpany.
(w zał. na str............prot.)

Do punktu 5. 

Komisje Rady Gminy uznały temat za wyczerpany.
(w zał. na str............prot.)

Do punktu 6. 

Pan Sekretarz Gminy przedstawił informację na temat Strategii rozwoju Gminy Mielnik na
lata 2012 – 2032.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację na temat Strategii Rozwoju Gminy
Mielnik na lata 2012 – 2032.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 7. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy  wskazał błąd pisarski w pkt 20. 

Komisje Rady uznały temat za wyczerpany.
(w zał. na str............prot.)

Do punktu 8. 

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację Wójta z wykorzystania funduszy
sołeckich za 2014 rok. 

(w zał. na str............prot.)
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Do punktu 9.

Komisje  Rady przyjęły do  wiadomości  informację  Wójta  z  realizacji  opracowania
planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 10.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację z działalności Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej za 2014 rok.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 11.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację z realizacji Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrona Ofiar Przemocy Rodziny na lata 2012 –
2020.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 12.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu
Wspierania Rodziny w Gminie Mielnik na lata 2012 – 2014 za rok 2014.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 13.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  raport  z  realizacji  zadań  określonych  w
Gminnej  Strategii  Integracji  i  Rozwiązywania  Problemów Społecznych  na  terenie  gminy
Mielnik za 2014 rok.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 14.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  sprawozdanie  z  realizacji  programu
współpracy Gminy Mielnik  z organizacjami pozarządowymi za 2014 rok.

(w zał. na str............prot.)

Pan Wójt Gminy
Szanowni Państwo,
komitet  budowy  Pomnika  upamiętniającego  żołnierzy  z  terenu  Powiatu  Siemiatyckiego
walczących na frontach II  wojny światowej w Polskich Siłach Zbrojnych na zachodzie w
latach 1940 – 1945 zwraca się z prośbą o dofinansowanie jego budowy w kwocie 2 tys. zł.
Pomnik  usytuowany  jest  na  terenie  parku  przy  kościele  katolickim  pw.  Wniebowzięcia
Najświętszej  Marii  Panny  w  Siemiatyczach  ul.  3  Maja  2.  Do  zakończenia  prac
przewidzianych na 8 maja br.  pozostały do zrobienia prace kamieniarskie.  Na pomnikach
wykute będą nazwiska żołnierzy z  naszego powiatu służących w jednostkach polskich sił
zbrojnych. Z Gminie Mielnik wymienione będą cztery nazwiska. Zwrócono się z prośbą o
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zgłaszanie osób nie znajdujących się na tej liście, a służących na zachodzie do końca marca.
Komitet posiada zgodę z Ministerstwa na zbiórkę publiczną. 

Pan Wójt Gminy oddał ten temat do wiadomości Radzie Gminy Mielnik.

Pani Skarbnik Gminy zaproponowała, aby oddać to również do wiadomości mieszkańcom
Gminy. Mogą wpłacać wolne datki. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Magdalena Teresa Karwacka 

Przewodniczący Rady

Krzysztof Nikitorowicz


